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Notat  
 
Til: Kommunestyret 

Kopi: Kommunalsjefer 

Fra: Stig Rune Kroken  

 
 

Svar på spørsmål stilt i kommunestyret 19. oktober 
 
Andreas Kagiavas Torp (H) fremmet følgende spørsmål:  
 
Spørsmål: 
• Jeg vil be om at kommunedirektøren kommer med en sak til det nye 

formannskapet og kommunestyret om skolesaken framover, og da spesifikt om 
delegering av myndighet til kommunedirektøren og at den delegeringen som 
tidligere er gitt gis tilbake til formannskap og kommunestyre, samt muligheten for 
å kunne gå i forhandlinger med Veidekke om å kansellere kontrakten.  

 

• Jeg vil også vise til administrasjonens behandlingen av Kjersti Aasen sitt 
spørsmål med tanke på videre saksbehandling. 

 
 
 
Svar:  
 
Det fremmes sak i formannskap og kommunestyre i november hvor det legges til rette for å 
kunne vedta å gå i forhandlinger med Veidekke AS om å kansellere kontraktene. I dialog 
med ordfører og varaordfører er det avklart at et evnt. vedtak i denne saken trumfer tidligere 
vedtak om delegering av myndighet.   
 
 
Spørsmål stilt i kommunestyret 15. juni 2023 
 

8 Ber om å få oppdatering (per 15/6-23) på bruken av penger til konsulenter, advokater, 
arkitekter og annen rådgivning. Ber også om oppdatering på bruken av egne 
ressurser og hva det har kostet oss.  

 
Det er sjablongmessig vurdert at forbruket på arbeidstimer som har gått til 
reguleringsprosessen for Noresund-anlegget er anslagsvis 1.000. Ut ifra en gjennomsnittlig 
årslønn på kr. 800.000 ligger kostnaden på interne ressurser rundt kr. 615.000,-. Forbrukt 
arbeidstid utover det som gjelder sjølve reguleringsprosessen er ikke beregnet.  
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